
 

 رابعالالمستوى: 

 تربية الإسلاميةالالمادة: 

  14/12/2025تاريخ التسليم: 

Level: Four 

Subject: Islamic Education 

Due date: 14/12/2025 

.إن كان بالإمكان  : يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتيملاحظة مهمة   

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if possible. 

 

 .3من كتاب الإسلامية164-160المسيح عيسى ابن مريم ص  درس مراجعة •

• Revise the lesson Al-Masih Isa ibn Maryam on P.160-164 Book 3 

 التالية لترسيخ الفهم والاستيعاب. حل التمارين  •

• Do the following exercises to consolidate comprehension. 

 
 ؟ اكتبوا الإجابة على دفتر الواجب البيتي.                                       من هو النبي الذي و ل د  من أم دون أب :1التمرين 

Exercise 2: which prophet was born from a mother without a father? Write the answer on 

your homework book. 
 

Ibrahim 
 

Jesus (Isa) 
 

Moses 

 
 

 ما اسم أم عيسى عليه السلام؟ اكتبوا الإجابة على دفتر الواجبات البيتي. التمرين الثاني:
Exercise 2: what is the name of Jesus’s (Isa’s) mother? Write the answer on your homework book.  

 
Mary 

 
Asiya 

 
Hajar  

 

 
 
 

                                                                                       ما اسم الكتاب الذي أ نزل على عيسى عليه السلام؟ اكتبوا الإجابات على دفتر الواجبات البيتي. التمرين الثالث:
Exercise 3: Can you name the holy Book was given to Isa (عليه السلام)? Write the answer on your 
homework book. 

………………………………………………………………………………………………. 
 
………………………………………………………………………………………………. 
 

 
 

                                                               و  و ض ع  على الصليب؟ اكتبوا الإجابة على دفتر الواجبات البيتي. عيسى ابن مريم         ق ت ل  هل  التمرين الرابع:

Exercise4: Did the disbelievers in Isa’s message succeed in killing him and putting him on 

across? Write your answer on your homework book. 

……………………………………………………………………………………………… 

……………………………………………………………………………………………… 

………………………………………………………………………………………………. 

 


